

WHERE IS YOUR HOME?

DIMAHI RUMAHMU?

Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)



Kaseueuran urang ngagaduhan bumi atanapi tempat anu disebut bumi. Éta henteu tiasa saageung sanésna atanapi ogé pasilitasna, henteu raoseun sapertos batur, tapi éta bumi pikeun urang sareng teu dimana waé urang kadatangan atanapi dimana urang indit-inditan, urang teras-terasana senang balik ka bumi sorangan . Tempat-tempat séjén anu kami kadatangan tiasa langkung saé sareng langkung saé dina sababaraha cara, tapi éta henteu di bumi sareng urang

sareng bumi kami nyalira teras-terasan. Aya hal ngeunaan bumi anu ngajantenkeun urang ngabagéakeun sareng ngajantenkeun urang ngarasa aya di dinya.

### **Urang ngan ukur pangujung didieu .**

Firman Allah nyaritakeun yén di dunya ieu urang ngan ukur jalma asing sareng peziarah (1 Petrus 2: 11; Ibrani 11: 13). Bumi urang di dieu, teu paduli kumaha saéna ngawangunna, ngan ukur samentawis, teu lami témbokna bakal mulai rengat, hateupna bakal mimiti bocor, angin bakal ngagelebug panto sareng jandéla sareng henteu lami saatosna plester bakal mimiti murag pareum, sareng lalaunan tapi pastina, bumi mimiti rusak. Henteu aya gedong di bumi ieu anu salamina, henteu, aranjeunna ngan ukur saalit waktu sareng éta ngan ukur runtuhan sareng puing. Tingali di sakitar anjeun sareng dimana waé anjeun bakal ningali tanda-tanda anu ngabuktikeun yén anjeun moal aya nanaon di dunya ieu lami, tapi yén sagalana pas, bahkan bumi urang.

### **Dulur-dulur boga tempat tinggal permanén .**

Masing-masing urang, naha urang terang atanapi henteu, ngagaduhan bumi anu langgeng sareng langgeng. Bumi-bumi ieu mangrupikeun tempat anu urang angkat nalika kahirupan urang di bumi ieu atos anu atos, nalika awak urang diletak dina kuburan. Jiwa urang teras angkat ka bumina dimana urang moal asing, tapi dimana urang bakal salamina sareng kantos. Hiji bumi dijelaskeun ka urang salaku danau seuneu sareng walirang tempat sato galak sareng nabi palsu, sareng dimana setan ogé bakal dikirim sareng sadaya jalma anu namina henteu aya dina Kitab Kahirupan ( Wahyu 20: 10 - 15 ). Dina ombak seuneu anu kuat ieu, dina siksa sareng panas anu ngaduruk ieu bakal aya anu ngahiung sareng nyekek huntu; anu nyeuri kana setan, seuri anu setan tina setan

bakal nambihan pikasieuneun sareng pikasieuneun sadayana. Moal aya anu ngahibur sareng teu aya bantosan; anu dikutuk bakal nyalira dina kasangsaraan sareng siksa sareng bakal ngarep yén aranjeunna nguping langkung ati-ati kana Injil Yesus Kristus. Gelombang seuneu ieu, tempat panyiksaan ieu, tempat anu disebutna naraka, bakal janten bumi sabab "Sarerea parantos ngalakukeun dosa sareng jauh tina ayana panyalametan Allah" (Rum 3: 23). Ieu mangrupikeun tempat jalma anu zinah, anu teu sopan, nyembah berhala, anu ngagunakeun sihir, anu ngagaduhan hate dina hate, anu timburu, anu tukang bohong, anu mabok, anu maling, anu nipu, anu teu jujur, anu ngabunuh, anu resep gelut, teu puguh, sombong, saha jalma anu mikahoyong kana hal-hal di dunya ieu, anu galak sareng kejem, rakus sareng anu resep artos sareng anu resep dunya sareng hal-hal dunya (Galata 5: 19 - 21; Wahyu 21: 8). Ieu mangrupikeun bumi pikeun jalma-jalma anu nolak nampi Gusti Yesus Kristus salaku Jurusalamet pribadi aranjeunna, anu teu acan dimurnikeun ku Getih Yesus. "Entong nipu diri sorangan; teu aya anu ngadamel bodo ka Allah. Jalma bakal metik naon anu sows" (Galata 6: 7). Naon anu urang sow dina dosa sareng dina daging urang bakal ngala naraka. Kantun liren sareng tingali kumaha jalma dosa angkat ka bumi ieu, bumi anu dipimilik ku anjeunna sabab anjeunna henteu kantos nampi Jurusalamet. Anu ngalakukeun dosa anu atos ngadeukeutan maot ku awakna dieusi ku kanyeri sareng jiwa dieusi ku sieun maot. Pupusna parantos sumping dina waktos anu henteu diarepkeun sareng henteu dipikahoyong sareng katingali kejem kana korban na. Nikmat dosa parantos kalangkung sareng gaji dosa anu pikasieuneun sareng luhur kedah dibayar (Rum 6: 23). Dukaeun naraka ngemu jiwa sareng sumangetna anu pikasieuneun. Sanaos anjeunna hoyong ngadoa, anjeunna henteu tiasa ngahubungi

atanapi komunikasi sareng Gusti. Rerancangan tilasna sieun nangtung di sisi ranjangna sareng kecap-kecap kosongna anu teu nyaman henteu tiasa ngabantosan anjeunna sareng harta banda na, anu anjeunna tiasa pikagaduh ku cara nipu, moal tiasa nyalametkeun jiwa na atanapi ngagentoskeun kanyeri, atanapi manjangkeun umur. Sanaos anjeunna nyobian mikirkeun Gusti, setan henteu masihan kasempetan pikeun anjeunna. Sagala hal anu dipikacinta di dunya ieu sareng hirupna, sigana nyedek ka anjeunna sareng malah angon kecapna anu palsu henteu tiasa ngabantosan anjeunna. Anjeunna mimiti sadar yén "éta hal anu pikasieuneun digolongkeun kana panangan Gusti anu hirup" (Ibrani 10: 31). Anjeunna ngaharepkeun badé leres sareng Gusti dina tempat maotna tapi mendak kasép teuing. Rébuan jalma maot ujug-ujug tanpa gaduh kasempetan pikeun mendakan Gusti dina tempat maotna. Kusabab kitu urang dititah milari Gusti bari Anjeunna tiasa dipendakan Yesaya 55: 6). Daripada ngadangu firman Gusti anu ngalipur, jalma dosa anu maot ieu, anu nolak kurnia sareng kaasih Gusti dina hirupna, ayeuna parantos nguping sora Hakimna, Jurusalamet anu anjeunna nolak, nyarios: "Jauh, ti kuring, anjeun anu aya dina sumpah Allah! Jauh ka seuneu anu langgeng anu parantos disiapkeun pikeun Iblis sareng malaikat-malaikatna "(Mateus 25:41). "Sadayana kedah maot sakali, sareng saatos éta ditetepkeun ku Gusti Allah" (Ibrani 9: 27).

## **AYEUNA, KITU KITU KITU LEUWIH LEUWIH BAGUS .**

Di bumi ieu teu aya wengi, teu aya lampu sareng matahari bakal diperyogikeun, sabab Gusti bakal aya di dinya ( Wahyu 22: 5). "Naon anu henteu kantos ditingali atanapi didangu, anu teu disangka-sangka moal aya anu kajantenan,

mangrupikeun hal anu disiapkeun ku Gusti pikeun jalma anu cinta ka Anjeunna" (1 Corintians 2: 9). Teu aya basa di bumi anu tiasa dijelaskeun atanapi ngajelaskeun kamulyaan langit, éta éndah tur mulya. Ieu bumi anu ditebus. Teu aya jalma dosa anu kantos lebet di dinya sareng "moal aya anu najis anu bakal lebet ka kota, sareng saha waé anu ngalaksanakeun perkara anu ngerakeun atanapi ngabohong. Ngan jalma-jalma anu namina aya tulisan dina buku Domba anu hirup "( Wahyu 21:27). Anjeun moal tiasa ngagaleuh bumi ieu ku artos atanapi ku damel. Anjeun moal tiasa naék kana tembok na, teu aya upacara garéja anu tiasa masihan ka anjeun, ngan ukur aya hiji jalan sareng éta ngalangkungan Yesus. Saur anjeunna: "Kami jalan, bebeneran, sareng kahirupan; teu aya anu nyaah ka Rama kajaba ku Kami "(Yohanes 14: 6). Yesus nyarioskeun ka urang dina Yohanes 14: 2 ngeunaan bumi anu Dia nyiapkeun, tapi bumi sawarga ieu ngan ukur pikeun jalma anu dosa-dosa na parantos dihampura sareng anu haté sareng kahirupan na bersih. Seueur anu nganggo baju tangtu dina harepan yén ieu bakal nyandak éta ka surga. Henteu, éta haté anu saluhureun sadaya kabutuhan nyucikeun, sareng urang kedah hirup suci, murni, henteu nuturkeun hal-hal dunya.

Ningali harita, yén urang sadayana jalma dosa di payuneun Gusti sareng sadayana nuju naraka, ngan aya hiji hal anu kedah dilakukeun " **upami urang ngaku dosa urang ka Gusti, Anjeunna bakal netepkeun jangji-Na sareng ngalaksanakeun anu leres: Anjeunna bakal ngahampura urang dosa urang sareng nyucikeun urang tina sagala kalepatan urang** "(1 Yohanes 1: 9). Yesus nyarios: "Kuring teh Kiamat sareng Kahirupan. Anu percaya ka Kami bakal hirup, sanajan anjeunna maot; sareng sing saha anu hirup sareng percanten ka Kami moal maot "(Yohanes 11:

25,26). "Saha anu nguping kecap kuring sareng percanten ka Anjeunna anu ngutus kuring ngagaduhan hirup anu langgeng. Anjeunna moal diadili, tapi parantos ngalih ti maot kana kahirupan "(Yohanes 5: 24). Maot teu ngayakeun sieun atanapi siksaan pikeun urang Kristen "Maot musnah; kameunangan lengkep! Dimana maotna kameunangan anjeun? Dimana maot, naha kakuatan anjeun pikeun menyakiti? Syukur ka Gusti anu masihan kami kameunangan ngalangkungan Gusti Yesus Kristus urang "(1 Korinta 15: 54-57). Jalma anu parantos hirup sareng milampah sareng Gusti henteu sieun maot. Nalika waktos angkatna sumping anjeunna bakal angkat kalayan suka bungah, sakumaha Rosululloh Paul nyatakeun: "Kuring hoyong pisan-pisan ninggalkeun kahirupan ieu sareng janten sareng Kristus, anu mangrupikeun hal anu langkung saé" (Pilipi 1: 23). A Christian longs ningali rupa Yesus anu maot pikeun anjeunna dina Palang. Roh Suci ogé ngingetan anjeunna ngeunaan pangandika Yesus: "Entong hariwang sareng hanjelu. Percaya ka Gusti sareng percanten ogé ka kuring. Aya seueur kamar di bumi Bapa kuring. Sareng saatos kuring angkat sareng nyiapkeun tempat pikeun anjeun, kuring bakal sumping deui sareng nyandak anjeun ka diri kuring, sahingga anjeun bakal dimana kuring "(Yohanes 14: 1-4).

Ayeuna, hayu urang lirén sakedap sareng tingali kumaha urang Kristen angkat ka bumi na. Daripada maot anu pikasieuneun, malaikat atanapi utusan Gusti katingali ngantosan pikeun nyandak rohna deui ka Gusti. Jiwa sareng roh dileupaskeun tina awak fana sareng ngaluncurkeun panto panto sorga anu kabuka kana panangan jalma anu maot pikeun anjeunna. Sambutan anu bagja ngantosan anjeunna di payuneun Gusti dimana anjeunna disambut ku Pangéran

sareng Juraganna ku kecap-kecap anu dipuji: "Saé, hamba anu alus sareng satia! Kadieu sareng bagikeun kabagjaan kuring! " ( Mateus 25:21). Iblis teu gaduh kakawasaan ka anjeunna deui, sabab, "Bagja jalma-jalma anu ti ayeuna maot dina palayanan Gusti! Aranjeunna bakal ngaraos istirahat tina kerja kerasna, sabab hasil tina jasa aranjeunna babarengan sareng aranjeunna "( Wahyu 14: 13). Naha anjeun **ayeuna** lakukeun salaku putra kamandirian anu jauh ti bumi, ningal kahirupanna anu sangsara sareng kabutuhanana sareng nyarios: "Kuring bakal gugah sareng angkat ka bapak kuring" (Lukas 15: 18). Pasrah anjeun hirup **ayeuna** ka Yesus, ngalakukeun **ayeuna ayeuna** dimana anjeun; tumiba kana tuur anjeun sareng ngaku ka Gusti yén anjeun jalma ngalakukeun dosa sareng naroskeun ka Anjeunna pikeun nyucikeun anjeun dina Getih-Na anu berharga, sareng nampi Anjeunna kana kahirupan anjeun, sareng nalika ngalakukeun éta, balikkeun ka Iblis sareng jalan anu nuju naraka sareng mimitian di jalan anjeun ka bumi sawarga anjeun.

M . R. GSCHWEND

*Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)*

Upami anjeun parantos mendakan kasalametan dina Al Masih, atanapi upami anjeun parantos diberkati ngalangkungan literatur Injil kami, punten wartosan kami. Kami hoyong ngahaturkeun nuhun ka Gusti sareng anjeun, sareng nginget anjeun langkung jauh dina doa urang. Pikeun literatur Injil gratis, buku sareng tract dina langkung ti 540 basa, mangga ngahubungan kami :

# JANTUNG MANUSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)